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Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ  MAASTRICHT 
 
Maastricht, 24 september 2020 
 
Betreft: Art. 47 vragen van PVV inzake Gemeentelijke Enquêtes. 
 
Geacht college, 
 
Recentelijk hebben wij kennisgenomen van het uitrollen van een nieuwe Enquête door de Gemeente 
Maastricht. Naar aanleiding van de vraag- en antwoordstelling alsmede het praktisch nut van sommige van 
deze Enquêtes de volgende vragen.  
 
1. Hoeveel geld geeft de Gemeente Maastricht uit aan het afleggen van Enquêtes onder de burgers? 
2. Wat zijn de doorslaggevende factoren voor het afleggen van dergelijke Enquêtes? 
3. Hoe worden de Enquêtes opgesteld? Denk hierbij aan i.e. verwoording, vraagstelling, antwoorden, etc. 
4. Waarom wordt er veelal gekozen voor gesloten t.o.v. open vragen? 
5. Doelt de Gemeente Maastricht meer op kwantitatieve of kwalitatieve Enquêtes? 
6. Wat doet de Gemeente Maastricht met de informatie die hieruit naar voren komt? 
7. Hoelang blijven de ingevulde gegevens bewaard? 
8. Is, voor de termijn dat deze gegevens bewaard worden, de data van burgers veilig. Met name met het 

oog op in het geval van databreuken? 
9. Beïnvloeden de Enquêtes het te maken/ toe te passen beleid van de Gemeente Maastricht? 
10. Zo ja, is er een kwantificatie-grens voor het aantal ingevulde Enquêtes? 
11. Hoeveel Enquêtes heeft de Gemeente Maastricht uitgerold in de afgelopen 2 jaar? 
12. Hoeveel geld is hier op jaarbasis aan besteed? 
13. Uit welke pot worden de Enquêtes gefinancierd of betreft dit het desbetreffende beleidsveld? 
14. Wat is de reden voor vraagstellingen over bepaalde door de gemeente gefinancierde instellingen die 

reeds door de gemeenteraad afgewezen zijn? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Dennis Geurts  
Partij voor de Vrijheid (PVV) 

 


